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Z A P I S N I K 
 

2. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 24.4.2015 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Marko Močnik Marko Obid, Marko Trček, Borut Eržen, ,  Borut Pirih, 

Jože Močnik, Erik Serjun, Franc Tušar. 

Opravičeno odsoten: Vanja Zajc, Bogdan Brus. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Marko Močnik, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 1. redne seje sveta z dne 13.2.2015. 

2. Zaključni račun proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2014. 

3. Razdelitev del za realizacijo proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2015. 

4. Pobude in vprašanja. 

AD 1 

 

Predsednik Marko Močnik je članom povzel zapisnik 1. rene seje z dne 13.2.2015. 

Marko Trček je glede na to, da se 1. redne seje ni udeležil zaradi službene odsotnosti prosil, 

da se v zapisnik 2. redne seje doda plan del za leto 2015 tudi za Labinje. Predlagal je, da se z 

asfaltom preplasti 90m odseka od ekološkega otoka v Ralnah proti Labinjam, ki je v planu že 

več let. Za omenjenim ekološkim otokom, pa bi bilo nujno urediti brežino, predlagal je 

podporni zid iz kamenja. Predlagal je tudi, da bi se v spodnjem delu vasi montiral hidrant, ki 

so si ga vaščani prislužili s čiščenjem ceste.   

 

Na obstoječ zapisnik ni bilo pripomb, zato je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 1. rene seje sveta KS Cerkno z dne 13.2.2015. 

 

 

AD 2 

 

Valerija Močnik je podala kratko obrazložitev k 2. točki dnevnega reda. 

 

Franci Tušar je vprašal, če so sredstva s strani občine ostala nespremenjena od zanje seje. 

Valerija Močnik mu je odgovorila, da sredstva s strani občine ostajajo enaka, kot so bila 

predstavljena na 1. redni seji, in sicer v višini 115.940 EUR. 



V nadaljevanju ga je zanimalo tudi, ali se je kaj bolj natančno definiralo, kako in komu se 

pomaga pri asfaltaciji do posameznih stanovanjskih hiš, glede na to, da Darko Svetičič že več 

let prosi za pomoč pri asfaltaciji. 

Predsednik Marko Močnik mu je odgovoril, da se je KS do sedaj držala načela, da se pri 

asfaltiranju določenega odseka pomaga, kjer gre v korist za vsaj tri stanovanjske hiše. Darku 

Svetičiču se je to obrazložilo ter pomagalo z kamioni peska. 

 

V nadaljevanju je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zaključni račun proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2014. 
 

 

AD 3 

 

V nadaljevanju je predsednik Marko Močnik člane seznanil, da so si s projektantom Mirom 

Božičem ogledali prostor pred mrliško vežico ter okolico cerkve sv. Ane. Za pokritje prostora 

pred mrliško vežico je, do danes s strani omenjenega projektanta izdelan tlorisni predlog ter 

predlog novogradnje mrliške vežice. Predlagal je, da se izkoristi tudi študente arhitekte, ki 

pridejo v Cerkno, predvidoma v mesecu maju, da predstavijo svoje rešitve.  

 

Člani sveta so se strinjali z omenjenim predlogom, saj je investicija planirana že vrsto let in je 

zadnji čas, da se jo tudi realizira na najbolj racionalen način. 

 

Borut Pirih je predlagal, da projektant svoj projekt predstavi na eni od naslednjih sej sveta 

KS. 

 

Predsednik Marko Močnik je pod tretjo točko dnevnega reda, za uspešno realizacijo 

zastavljenih nalog KS v letu 2015, prosil člane za sodelovanje. 

 

Zastavljene naloge so si razdelili: 

Predsednik Marko Močnik, bo za realizacijo izgradnje pločnika v Mostaniji, najprej sklical 

stanovalce, saj bode le ti morali dati soglasja za izgradnjo po njihovih parcelah. 

Marko Trček in Borut Pirih bosta pridobila dve ponudbi za razširitev ovinka v Ralnah. 

Jože Močnik bo pridobil dve ponudbi za prekritje VNO Poljane. 

Borut Eržen in Bogdan Brus se bosta povezala z občino za pridobitev vseh potrebnih soglasij 

za podaljšanje vodovoda do Goriške ceste 39 ter pridobila dve ponudbi za izgradnjo. 

Marka Obida in Boruta Piriha se zadolži, da preverita možne lokacije za postavitev dveh 

okrasnih kozolcev ter podata predlog ureditve zelenice na križišču (obvoznici). 

Erik Serjun v Čeplezu občane sezani s predlogom ter poskrbi za izvedbo umika obstoječega 

hidranta Pr Čednku na zelenico, kjer se naredi jašek v katerega se vgradi kroglični ventil. 

Pregleda se možnosti za ureditev odvodnjavanja pri rezervoarju v Čeplezu, ter poskrbi za 

ureditev ceste do rezervoarja. 

Borut Pirih preveri dodatne lokacije za postavitev klopi. 

 

V nadaljevanju je Franci Tušar člane seznanil, da se bo v Planini jeseni začel graditi gasilski 

dom. Planira se, da bi se letos zgradilo, del stavbe ki bo v zemlji, drugo leto pa bi se gradnja 

nadaljevala v okviru finančnih zmožnosti. Glede na to, da bo to za PGD Planina – Čeplez 

veliki finančni zalogaj, že v tem trenutku naproša vse člane za podporo, pri sofinanciranju s 

strani KS. 

Jože Močnik je povedal, da se je pri Zimu od ograje naprej naredil posedek, ki bi ga bilo 

potrebno sanirati. V vasi bi potrebovali še kakšen dodaten hidrant. 



 

Borut Eržen je dodal, da je najprej potrebno preveriti, če so cevi najmanj od 3, v nasprotnem 

primeru, pa se montira samo ventil. 

 

Jože Močnik, je v nadaljevanju še vprašal, če je kaj dodatnih informacij glede plazu nad 

Poljanami. Glede na to, da je voda ponovno kalna, se očitno na območju plazu nekaj dogaja. 

 

Predsednik Marko Močnik je odgovoril, da informacij s strani občine do danes ni bilo. V 

nadaljevanju, je na podlagi zapisnika 1. redne seje Boruta Eržena prosil, naj planira 

zamenjavo ventilov v jaških pri Gabrijelu, na križišču Rožne ulice in Ceste OF ter v križišču 

na Platiševi ulici. 

 

Franci Tušar, Borut Pirih in Marko Obid so bili enotnega mnenja, da se za dva okrasna 

kozolca dobi nove lokacije in se jih postavi, če to ni možno izven naselja, pa znotraj naselja 

Cerkno.   

 

Predsednik Marko Močnik je predlagal, da Borut Pirih in Marko Obid preučita možnosti za 

ureditev zelenice na obvoznici oziroma druge lokacije za postavitev kozolcev. 

 

Borut Eržen je vprašal, kaj je mišljeno pri Gantarju, glede na to, da je še ograjeno. 

Predsednik Marko Močnik je odgovoril, da kolikor on ve, se bo nasulo in uredilo za 

parkirišče. 

 

Marko Trček je bil mnenja, da mora KS vztrajati pri vzpostavitvi prehoda za pešce pri starem 

gasilskem domu. Člani so se strinjali, na se na občino odda pobuda, da se povabi vse pristojne 

in poišče možnosti za zaris prehoda za pešce. 

 

Za konec je Borut Pirih članom predstavil zamenjavo zemljišč za Mihom z zemljišči na sproti 

starega gasilskega doma za ureditev parkirišč, mesečnega sejma, prireditev… Govori se za 

približno 1.300 m2, razliko pa bi občina odkupila od lastnika. 

 

Po kratki razpravi so člani sprejeli sklep:  

Člani sveta KS Cerkno pooblaščajo predsednika Marka Močnika, da podpiše potrebna 

soglasja za zamenjavo zemljišč, pod pogojem m2 za m2 ter, da je lastnik zamenjanih parcel 

KS Cerkno. 

 

Predsednik Marko Močnik je sejo končal z zadolžitvijo, da vsak član v roku enega meseca 

pridobi ponudbe za projekte za katere je zadolžen in jih dostavi na KS ali njemu osebno. 

 

 

AD 4 

 

Brez razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.40. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik      Marko Močnik 


